

Notulen:

Plenaire vergadering

Bewoners Netwerk Venlo-Zuid



Datum: Woensdag 3 september 2025

Locatie: Gemeenschapshuis 'de Zwanenhaof' te Venlo

Aanwezig: 21

1. Welkom/ Vaststellen agenda

De gespreksleider stelt zich voor, dhr. Lucien Haenen, hij heet alle aanwezigen welkom op deze plenaire vergadering. Hij ziet dat er een groot aantal bekende gezichten zijn maar ook een aantal nieuwe gezichten!
De agenda wordt vastgesteld zonder wijzigingen.

2. Ingekomen stukken

De gespreksleider neemt de lijst met ingekomen stukken door. Indien er geïnteresseerden zijn die de stukken willen inzien, of meer details willen hebben, is er de mogelijkheid om de ingekomen stukken, tijdens de pauze of na de vergadering in te zien via de secretaris, dhr. Jack Driessen.

3. Mededelingen

Er zijn geen mededelingen

4. Notulen plenaire vergadering van 12 juni 2025

Het bestuur betreft het dat ze pas constateerden dat de naam van dhr. Dijkmans verkeerd was gespeld.
Er zijn geen aan- of opmerkingen gekomen op het genoemde verslag.

Actiepunten vorige vergadering:

- Aparte avond t.b.v. nieuwe parkeerbeleid: Hier is nog geen actie ondernomen

5. Veilingterrein oproep door Mevr. M. (Maartje) Kunnen

Dit item is voor een groot deel komen te vervallen door de afwezigheid (met kennisgeving) van mevr. M. (Maartje) Kunnen, docent aan Fontys.
De voorzitter, dhr. T. (Tom) Doesborg, ligt de bijeenkomst die op 7 april jl heeft plaatsgevonden verder toe. De bedoeling is dat de nieuw te ontwikkelde deel van onze wijk direct op een of andere wijze betrokken wordt en verbinding krijgt met onze wijk. Hiervoor is het idee om met een aantal creatieve geesten dit te realiseren. De

projectontwikkelaar, JPO, heeft hiervoor een opdracht bij Fontys uitgezet. Dhr. H. (Hugo) Binnendijk geeft aan dat hij graag tot de groep als creatieveling wil toetreden. De secretaris, dhr. J. (Jack) Driessen zal beide partijen met elkaar in contact brengen.

6.

Er wordt medegedeeld dat de parkeerplaats voor het personeel van Viecuri op het voormalig veilingterrein inmiddels is opgeheven.

De wethouder, mevr. M. (Marij) Pollux, merkt nog op dat op het terrein nog een 'evenementen' hal staat waar nog enkele activiteiten/ evenementen, tot de sloop kunnen worden georganiseerd/ gehouden. Deze hal is nog via de 'oude' route goed toegankelijk (zonder het bouwterrein te betreden).

7. Afscheid Dhr. T. (Tom) Doesborg als voorzitter

Dhr. T. (Tom) Doesborg spreekt een woord van dank uit voor het vertrouwen in hem als voorzitter de afgelopen 4 jaren.

Het waren 4 jaren met diverse up en downs met de vele items die in deze tijd zijn gepasseerd. Het vergt te veel om al deze items hier te gaan benoemen.

Het samenwerken met buurtbewoners, ook al ging dit af en toe moeizaam, maar is wel altijd respect vol en constructief naar elkaar geweest.

Dhr. T. (Tom) Doesborg wenst het bestuur veel succes met het voortzetten van het leiden van het Bewonersnetwerk Venlo- Zuid en bedankt hen voor de samenwerking.

Dhr. T. (Tom) Doesborg bedankt de overige 'leden' van het Bewonersnetwerk Venlo- Zuid voor hun inzet in de diverse werkgroepen.

Dhr. T. (Tom) Doesborg bedankt alle professionals die de afgelopen jaren zich hebben ingezet om de diverse zaken te realiseren samen met het Bewonersnetwerk Venlo- Zuid.

De secretaris, dhr. J. (Jack) Driessen bedankt de voorzitter, dhr. T (Tom) Doesborg) voor zijn inzet als voorzitter van het Bewonersnetwerk Venlo-Zuid.

De stadsdeelmanager, dhr. L (Leon) van der Elsen, bedankt de voorzitter, dhr. T. (Tom) Doesborg, namens de gemeente voor zijn inzet voor het Bewonersnetwerk Venlo-Zuid.

De voorzitter, dhr. T. (Tom) Doesborg neemt officieel afscheid. Daarmee is zijn 'regeerperiode' officieel ten einde gekomen.

8. Rondvraag

Dhr. M. (Marco) Stoppazzoni vraagt hoe nu verder met het overlast dat door de omgeving wordt ervaren. Het overlast dat door feestzaal Yildiz (voorheen Peri) wordt veroorzaakt. De stadsdeelmanager, dhr. L. (Leon) van der Elsen, zegt dat de gemeente hiermee bezig is maar is niet bekend met de stand van zaken. Op het moment van de plenaire vergadering. Gevraagd wordt naar de regels waaraan moeten worden voldaan en of deze worden nageleefd. De stadsdeelmanager, dhr. L. (Leon) van der Elsen zal deze toezenden.

Bestuurslid, dhr. E. (Ed) Bastiaans stelt voor om een werkgroep te starten en vooral constructief met alle betrokkene te blijven communiceren.

Mevr. Chr. (Christel) Brieschke vraagt aandacht voor de gevolgen van het sluiten van het milieustation aan de van Nijvenheimstraat. Het valt op dat er steeds meer afval wordt gedumpt op deze plaats.

De stadsdeelmanager, dhr. L. (Leon) van der Elzen herkend dit en geeft aan dat grof afval naar het milieustation aan de James Cookweg moet worden gebracht of worden aangemeld bij de gemeente zodat dit wordt opgehaald. Helaas zijn daar kosten aan verbonden.

Eventueel gedumpt afval kan ook door burgers zelf via de app “Buitenbeter” (opvolger van de “Mijn gemeente” app worden gemeld. Aan de hand van de melding wordt er actie ondernomen.

Dhr. J. (Johnny) Driessen (Jongerenwerk Venlo-Zuid. ligt toe dat de skatehal leeg ligt maar dat Jongerenwerk Venlo-Zuid nog wel op die locatie actief is en zich inzet voor jongeren in de wijk en omstreken. Verder wordt er nog een invulling gezocht voor de overige vrijgekomen ruimte in Loods38.

Er wordt overlast ervaren door jeugd (> 12 jaar) die ‘rondhangen’ op de speeltoestellen aan de Waterhoenstraat. De gemeente gaat hier borden plaatsen en handhaven dat jeugd ouder dan 12 jaar ‘hier niets te zoeken heeft.’

De stadsdeelmanager, dhr. L. (Leon) van der Elsen, meldt namens mevr. M. (Marlies) Hermans (Incluzio) dat er een 2^{de} open inloop wordt opgezet bij de kinderboerderij “Hagerhof”. Die zal 2 dagen per week geopend zijn.

De stadsdeelmanager, dhr. L. (Leon) van der Elsen, meldt dat de opzet om met de WG “Roermondsestraat en Tegelseweg” goed en constructief werkt. Na 2 bijeenkomsten is afgesproken om 1 onderwerp per keer aan te pakken en dat samen met professionals van de gemeente verder uit te werken. 3 juni jl. is hier de eerste van geweest. Samen met de bewoners en professionals is gekeken naar oplossingen omtrent de inrichting van het gedeelte Roermondsestraat tussen de Spoorbrug en de rotonde bij de Zuidsingel/ Molensingel. De bewoners hebben zelf al schetsen met ideeën gemaakt. Deze zijn besproken.

Het volgende thema dat wordt opgepakt is “Groen in de straat”.

Dhr. H. (Hugo) Binnendijk meldt dat hij uiterst tevreden is met deze nieuwe opzet en de manier waarop de werkgroep dit aanpakt.

Dhr. K. (Kees) Dijkmans brengt zijn punt omtrent het insturen van een brief aan de gemeente over het zwerfvuil en met name de overlast die ervaren wordt door hondenpoep in. Dhr. K. (Kees) Dijkmans meldt dat hij ook meden namen de bewonerscommissie van Crescendo spreekt. De actie van de gemeente “Ik kies schoon” waarbij naar zijn mening het gebied rondom Crescendo is overgeslagen wordt niet goed ontvangen. Dhr. K. (Kees) Dijkmans geeft aan dat de bewonerscommissie Crescendo hier al van 2016 mee bezig is. Het ergste, de hondenpoep kan volgens hem het beste aangepakt worden door een silo met poepzakken te plaatsen en te handhaven.

Dhr. G. (Gerard) Cornelissen meldt dat hij positief is over de voortgang van diverse zaken die hem storen en samen met diverse instanties heeft opgepakt. Dit allemaal in het gebied waar hij woont, aan de kop van de wijk. Maar meldt ook dat er nog een aantal zaken zijn, die zijn besproken met de gemeente en de politie waar hij weinig of geen vorderingen ziet.

Dhr. G. (Gerard) Cornelissen meldt dat de speeltoestellen aan de Dr. Cuypersstraat zijn weggehaald en dat het terrein er braak bijligt en vraagt of hier aan gedaan kan worden.

Dhr. G. (Gerard) Cornelissen vraagt naar de stand van zaken omtrent de plannen om een appartementen complex (10 appartementen) te bouwen aan de Rodestraat.

Dhr. G. (Gerard) Cornelissen zit steeds meer problemen met fat bikes, elektrische steps en andere ‘leuke voertuigen voor jongeren’ en vraagt zich af waar deze nu terecht kunnen. Aangezien hier met het sluiten van de skatehal geen “speeltuin voor jongeren” meer is in Venlo-Zuid.

9. Afsluiting

De (afscheidgenomen) voorzitter, dhr. T. (Tom) Doesborg, sluit voor de laatste keer de plenaire vergadering af met het bedanken van alle aanwezigen voor hun komst.

De volgende vergadering is op woensdag 3 september 2025 om 19:00uur in gemeenschapshuis ‘de Zwanehaof’ te Venlo.

10. Acties

Actie	Door	Datum	Status
Aparte avond t.b.v. nieuwe parkeerbeleid	Bestuur/ Stadsdeelmanager	?	-